
Fra: Helge Dragøy <dragoey@online.no> 
Sendt: fredag 7. juni 2019 09.36 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Fwd: Underutvalg for vilt og innlandsfisk 
 
  

  

  

-------- Opprinnelig melding -------- 

Emne: Underutvalg for vilt og innlandsfisk 

Dato: 07.06.2019 08:47 

Fra: Helge Dragøy <dragoey@online.no> 

Til: postmottak@radoy.kommunen.no  

  

  

Hjorteforvaltning 

  

Bondelaget har fått ein del tilbakemeldingar frå dei aktive bøndena på Radøy,der dei 

meinar att kostnaden av skadane med hjorten begynner å nå ei 

smertegrense.Som td. sundtrakka attlegg,nedbeita slåtteareal,opprevne rundballar.For 

enkelte kan dette fører til att ein må ut og kjøpa for som erstatning. 

Bondelaget rår difor til att ein må auka fellingsløyva betydeleg. 

  

Frå styret i Radøy Bondelag 

Asgeir Nøttveit,Helge Dragøy 
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